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L e s z k o v s z k i  T i bor :
Úgy érzékelem,  hogy egy lelki érzelmi vihar után néhány másodperccel  van a 

hivatal .  Fe ldolgozták azokkal  a személyi  problémák kivételével ,  amire vétó 
j og o ma t  vagy egyetér tési  j ogoma t  érvényes í te t tem.  A hivatal i jedtén 
á t szervezésé t ,  úgy fogalmazok,  tudomásul  vették.  Próbál t ak  ehhez beállni.  Egy 
olyan dolog van, amit leírtam, hogy az egyik kijelölt  i rodavezető,  ha letet te a 
szakvizsgát ,  ténylegesen akkor  nevezhető ki. További  alapvető nagy problémát  
okozó személyi kérdést  nem látok,  ami nem oldható meg órákon belül. Valószínű,  
hogy Aljegyző asszony is oszt ja  a véleményemet ,  ha idáig e l jutot tunk és azt a 
Jegyző úr kénytelen végrehaj tani ,mer t  az egyetér tési  j o g om a t  nem lépheti  át, a 
másik megoldás,  tudom támogatni  Katona úr j avas la t á t  az utolsó mondat  
kivételével ,  tehát  most  végigcsinál tam egy november ,  decemberi  vihart ,  de 
márciusban nem kezdem elölről.  Ehhez én nem adom a nevem. Közösen 
ki szenvedtük,  90 %-osan a hivatal  tudomásul  vette,  megpróbál  ebben az irányban 
tenni ,  cselekedni ,  de ha azt mondom visszaál lunk az ok t óbe r  1-jei ál lapotra,  de 
kezdődik  élőiről ,  márciusban újra vil log a kard,  fogja mindenki  két kézzel  a 
székét ,  mert  nem biztos,  hogy lesz, ezt nem tudom támogatni .  Ha visszaál lunk az 
eredet i  szervezet i  felépí tésre,  akkor  a testület  ne nyúl jon hozzá a szervezet i  
sémához.  Lőjük be a Vá r osgondnokságot ,  személyi vonalon a Városgazdálkodás i  
i roda vezetésével  volt  probléma,  nem volt sz igorúan számonkérhe tő ,  az 
e lő ter jesz tésekkel  jónéhány probléma volt.  A tegnapi  napot  idézem, meg lehet 
nézni ,  hogy a Városgazdálkodás i  I rodán készül t -e  az e lőter jesztés  vagy a 
Szervezési  I rodán.  Én nem engedhetem meg a j övőben ,  hogy egyeseknek ne 
legyen munkája,  a másik i roda pedig duplán dolgozzon.  Ez nem megy.  Ez a mi 
belső gondunk,  ez nem szervezet i  séma kérdése.

C s ő v á r i  János:
Ezt  a levelet  á tolvastam,  de a megírása miért  nem tö r t én t  meg az á t szervezéssel  

egyidőben vagy azt megelőzően?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Szabadságon vol tam,  héfőn j ö t t em vissza,  akkor  egyezte t t em.
Az Oktatás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizot t ság ülésének j egyzőkönyve  tanúsí t ja,  

v i sszaidézte,  mit mondtam az elmúlt  szavazásnál ,  hogy kapot t  a Jegyző úr egy 
biankót .  Egy-ké t  fő dolgot  megnéztünk,  a Törzsök  Károlynál  ül tünk,  amikor  
mondtam,  hogy én ennél az egyeté r t ésemet  nem fogom gyakorolni .  Az a ritka 
pi l lanat  volt ,  amikor  Tör zsök  úr jóval  hamarabb szólal t  meg,  mint én, e lmondot t  
egy-két  észrevétel t .  O volt  itt végig,  nyilván,  hogy az egyetér tés i  jog 
gyakor lásá ra  nem kapot t  felhatalmazást .  Egy hét szabadságra  mentem és külföldi  
k iküldetésben vol tunk,  de a múlt  keddi hivatali  i rodavezetői  ér tekezle t  
j egyzőkönyvé t  ajánlom bármelyik képviselőtársam f igyelmébe,  tanúsí t ja,  hogy 0  
e lmondta  a Polgármes ter i  ál lásfoglalást ,  amiben az első szótól  az utolsóig 
egyetér t e t t em.  Amikor  visszajöt tem,  talál tam egy méhkas t .  Engem az itteni 
l égkör  mellbe vágot t .  Utánanéz tem a dolgoknak,  nehogy én is be lecsússzak abba a 
hibába,  hogy jogi l ag  nem megal apozo t t  a döntésem.  Tegnape lő t t  szüle te t t  meg ez 
a levél,  de t egnap reggel  kerül t  átadásra.
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T ö r z s ö k  Károly:
Utolsó hét fője volt  a novembernek,  amikor  olyan t á j ékozt a t ás t  kaptunk,  hogy 

jogi l ag  u t ánanéz t ek  annak,  hogy kinevezhe tőek  az új i rodaveze tők  és miután a 
Po lgá rmes t e r  úr visszajöt t ,  akkor  hívták fel a f igyelmét ,  hogy jogi lag nincs 
rendben,  mert  nem nevezhe tőek  ki, még megbízás t  sem kaphat  olyan személy,  
akinek nincs szakvizsgája .  Nem mondha tom azt a Jegyző úrnak,  hogy nem tudok 
egyetér teni  azzal és nagyon nagy övön aluli ü tésnek találom egy olyan emberrel  
szemben,  aki évt izedekig nagyon jó minőségbe  szolgál t  egy hivatást ,  
nyugdí j azása  előt t  néhány hónappal  pedig v i sszavonja  az i rodavezetői  
megbízatás t .  Elmondtam azt  is, hogy számí tson arra,  hogy a közszféra  óriási 
fe lzúdulásban fogja lereagálni  az egész ügyet ,  ennek el lenére megcs inál ta  úgy, 
hogy mielőt t  szerdán elment ,  i t thagyot t  engem a Pé ternével ,  amikor  az egész 
méhkas  felborul t .  Szerdán délelőt t  k iosz to t t a  a megbíza t ásoka t ,  van akinek csak 
üzenet te l ,  mi meg itt maradtunk és próbál tuk lecsendes í teni  a hangulatot .  A 
keddi  i rodvezetői  é r t ekezle ten e lmondtam,  hogy milyen félelmeim vannak és mik 
az aggályaim.

S a j t o s  János:
Itt  van a hivatalban a baj, mert  van ké t -három " tudor" .  Úgy gondolom,  hogy 

ilyen súlyos kérdésekben a négy veze tőnek  össze kel lene ülnie és a dolgokat  
megbeszélni .  A Jegyző úr,  ha a Po lgármes t e r  úr nem adta meg a hozzájárulását ,  
akkor  milyen a lapon vá l to t t a  le az i rodaveze tő  hölgyet?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Megismét l em,  amit  akkor  mondtam,  nem kívánok élni ebben az egyetér tés i  

j ogommal .

S a j t o s  János:
Ezek után azt  hiszem,  hogy a hivatali  do l gozóknak  nem tőlünk kell félni, nem 

mi bánunk velük "kutya módjára" ,  hanem a hivatal  vezetésénél  vannak a 
problémák,  ami miat t  fe lbódul tak.  Itt  kell előbb rendet  tenni .

(Surányi Pál és Törzsök Károly 12,00 órakor kiment, a létszám: 15 fő )

Dr. F e k e t e  Antal  János:
Tör t éne t i  t áv l a tokba  menjünk vissza,  ha már  ennyi re be lementünk.  Lassú úr tet t  

egy j avas l a to t ,  mégpedig  a hivatal  lé t számára,  hogy 75-80 fő legyen.
A másik j avas la t  pedig,  hogy a V á r o s g o n dn o k s á g o t  a Hivatalban kell 

e lhelyezni .  Amikor  ez fe lve tődö t t  és a t es tü le t  dön tö t t ,  akko r  k e zdődö t t  meg a 
hivatal  á ta l akí tásával  kapcso l a tos  munka.  Minden nyugdí jas  korú 
köz t i sz tv i se lővel  e lbeszélge t t em és mindenki től  megkér dez t em,  meddig  akar  
dolgozni ,  mi az e lképze lése  a j öv ő t  nézve.  Olyan sémát  vi t tem a Képviselő-  
t es tü le t  elé,  hogy mindenkinek volt  helye vagy a Vá ro s go n dn o k s á g o n  vagy a 
Hiva ta lban.  Ez 93 fő a 80 helyet t .  Minden személyi  dön tés t  egyez t e t t em a 
Po l g á r mes te r  úrral ,  Alpo lgármes t er  úrral  és az Al jegyző asszonnyal  is.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Pi l lanat ,  e lmondta ,  de én véleményt  nem mondtam.
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[)r. F e k e t e  Antai János:
Egyez te t tünk,  mert  anélkül én nem álltam volna neki semminek sem. Én ezt a 

káoszt  nem akar tam.  Minden személyi  kérdésben a Polgármes ter  úrral .  
Alpolgármes t er  úrral  és az Aljegyző asszonnyal  is megegyez tünk.  Úgy áll tam 
neki,  a hivatali  ülésrendet  egyeztet tük.

P é t e r  Istvánné:
Egyez te t tünk ,  én e lmondtam a véleményemet  és Jegyző úr mondta ,  hogy ez 

egy-egy,  t e rmésze tesen  az igen Jegyző úré volt  és a nem az enyém.

Dr. F e k e t e  Antal  János:
A ke t tőnk közöt t ,  de négyen vagyunk.

P é t e r  Is tvánné:
Csak a pontos í tás  kedvéér t  mondtam,  mert  ez nem megyegyezés  volt.

Dr. F e k e t e  Antal  János:
Legközelebb öten leszünk,  mert  van egy másik a lpolgármes ter  is, akit szintén 

be kell vonni.  De az biztos,  hogy én még egyszer  nem j övök  hivatal 
á t szervezéssel  a Képviselő- tes tüle t  elé. Tegnap egyez te t tünk  képviselőkkel ,  én 
e lmondtam ott is a véleményemet ,  azt fenntar tom,  nekem jó így, ahogy van, 
nekem senkivel ,  semmikor ,  semilyen gondom ebben a Hivatalban nem volt.  Akkor  
ki kell mondani ,  eddig is mondtam,  ha jó így a hivatal  én el tudom fogadni .

P é t e r  Istvánné:
Szer intem ezt zár juk le, mert  ez így nem fedi a va lóságot .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Azér t  a nagy nyi lvánosság előt t  ne hazudtol jon meg bennünket  Jegyző úr.

Dr. F e k e t e  Antal  János:
Semmi gond nincs,  én ezzel megint  egyedül  maradtam.

P é t e r  Is tvánné:
Ugyanez t  én is mondhatnám.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A magam részéről  azt  tudom mondani ,  Katona  úr,  az utolsó mondat  kivételével  

t udom támoga tn i  a j avas la tá t ,  egyébként  meg ami kialakul t  idáig, egyetér tés i  jog  
végrehaj tásával ,  inkább onnan menjünk tovább,  aztán a t es tület  hagyja békén 2 
évig a Hivatal t .

S a j t o s  János:
Én kérném a Képvise lőtársam,  hogy a Hivatal ra  való t ekintet te l  fogadja  el a 

Po lgá rmes t e r  úr  j avas la tá t .

K a t o n a  Csaba:
Miér t  nem? Azér t ,  mert  szerintem pontosan  az lenne a jó,  ha egyszer  ezt 

le t i sztáznánk.  Ti sz tán  látná a Testület ,  hogy mi a helyzet  a hivatalban,  mekkora  
ál lománnyal  tudják elvégezni  a munkát ,  l á tnánk azt,  hogy tényleg ha tékonyan
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dolgoznak  a dolgozók és akkor  megnyugodna  a tes tüle t .  Lenne egy olyan 
garancia ,  ha már ez egy ilyen egyezte tés  során végigment ,  egy stabil ál lapot  jöhet  
ilyen szinten létre,  s akkor  nem az van, hogy két hónap múlva megint  felveti 
valaki  a problémát ,  s ez l e t i sz tázódna  legalábbis a há t ra l évő időszakra.  Maximum 
ak k o r  érhetné  ezt  egy újabb dolog,  ha valamilyen új e l l á tandó fe ladata  lenne a 
Hivatalnak.  Azért  érzem,  hogy ez fontos  lenne most  let i sztázni ,  mert  megint  a 
fe jünket  egy időre homokba  dughat juk.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Miér t  nincs bizalmi elv az i rodaveze tőkke l  szemben?

K a t o n a  Csaba:
Éppen azér t  mondom,  hogy van, üljünk le együt t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nincs  bizalmi elv az i rodaveze tőkkel  szemben,  nem veszi f igyelembe a 

kép vi selő- tes tű  let, hogy az i rodaveze tő  kap egy di rekt ívát ,  hogy ennyi lesz a 
l é t szám,  akkor  kész,  ide viszem el, mert  nekem ezt hagyta  j óvá  a testület .  Tehát  
nem több a létszáma,  hanem kevesebb,  haj tanak,  s akkor  megint  jön az, hogy 
vigyázz,  mert  ápri l isban újra szervezünk.

P é t e r  1 s tvánné:
El t udom fogadni  azt  a dolgot ,  amit  a Tisztel t  Képvi se lő- t es tü l e t  több tagja 

körülbelül  egy órával  ezelőt t  mondot t ,  hogy sem nem emocionál i s ,  sem nem 
pol i t ikai  döntés t  nem szeretne,  hanem gazdasági t ,  de ki merem jelenteni ,  hogy az 
e lmondo t t  érvek nem ezt  igazol ták.  Én leülök,  csak az a s zomorú,  hogyha  valaki t  
pol i t ika i lag  lehet  befolyásolni  közt i sztvi se lő létére.

S o m o g y i  J. Lászlóné:
Annyi t  sze re tnék  mondani  Ka tona  képviselő úr javas l a t á ra ,  hogy tavaly,  amikor  

a hivatal  á t sze rvezése  t éma  vol t  a Képvi se lő- t es tü le t  e lőt t  - ahogyan az 
Al jegyző asszony j e l ez te  -, a saját  é lveboncolásunka t  végez tük  el, mer t  a 
mu n k a c s o po r t  a Hivatal  á t s ze rvezésére  a Jegyző úrból ,  Al jegyző asszonyból  és 
be lőlem állt.  Akkor  a Képvi se lő- t es tü le t  i rodánként  olyan anyagot  kapot t  - 
k onkr é t an  a Népjólét i  i rodára  vona t kozóan  t udom hogy hány perc alat t  készül  
el egy ha t á roza t ,  a döntés  mennyi  időt  igényel .  Tehát  i lyenfaj ta " időszámí t á s t ’' is 
c s a to l t unk  az anyaghoz.  Nem gondolom,  hogy ebbe még egyszer  ilyen szinten az 
i r o da ve ze tő k n e k  részt  kel lene venniük,  mert  lám egy évvel  ezelőt t  e lvégeztük,  
mos t  új ra  itt egy j avas la t ,  3 hónap,  félév múlva megint  megcs iná lha t juk a saját  
magunk  é lveboncolásá t .

(12,05 órakor Törzsök Károly  visszajött, a létszám: 16 fő )

L a s s ú  Tamás:
Úgy érzem,  fel tét lenül  hozzá  kell szólnom ehhez  a t émához.  Az a szerencsét len  

pá r  so ros  levél ,  amit  én megfoga lmaztam,  egy lavinát  indí tot t  el, de nem vol t  
i lyenfaj ta  s zándékom.  Egyrész t  az egyszerű ma temat i ka  alapján,  ha az akkori  
i n fo r mác i ónk  szer int  a meglévő ki l encvenegynehány fős l é t számból  k ivesszük a 
v á ro s go n dn o k sá g i  8 főt ,  a kkor  nagyon közel  j á r t un k  a 85 főhöz.  Ez vezérel t  
engem.  A kk o r  meg lenne oldva a Vá ro sg on dn ok s ág  és a Hivatal  is. Ezen



t úlmenően,  ha én elkövet tem azt a hibát,  ami nem pol i t ikai ,  hanem 99 %-ból  saját 
főből  ered,  akkor  arra lehet egy olyan választ  adni nekem,  természe tesen az 
i rodaveze tők ,  Polgármes ter  úr. Alpolgármester  urak és a Jegyző konszenzusa 
alapján,  hogy figyelj ide, ez így nem működik,  be lehet  bizonyí tani  nekem,  a 
t es tü le tnek,  hogy konszenzus  alapján erre szükség van,  s ígérem,  a magam és 
bárki  nevében egy árva szót  ez ügyben nem fogok szólni .  Ez már egy szomorú 
végkifej let  eredménye,  hogy idáig ju to t tunk .  Volt  egy e lőter jesz tés  és ugye úgy 
vi ta t tuk meg,  hogy bizot tsági  ülések előt t  egy-két  nappal  kaptuk meg.  Ez alapján 
nem t udok  dönteni .  Mélyen á térzem ezt a helyzetet ,  s azért  nem vál lalom a 
felelősséget .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én k imondom,  nekem most  már minden mindegy.  Ha a Jegyző úr azon az 

alapál láson van, hogy 70-72 fővel el lehet vinni ezt a hivatal t  és a Bátor  úr is 
szintén ezen a véleményen van.

B á t o r  Antal:
Ilyet  én soha nem mondtam.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Megint  nincs rá tanúm.
Ha egyszer  úgy jön ide bármelyik képvise lőtársam,  hogy a l é t számához 

hozzá t e sz  egy olyan szakanyagot ,  amit  alá is tud t ámasztani ,  hogy ki az a 72 
ember ,  hogy megfizetve,  én tárgyalási  alapnak tekintem.  De j öve t -mene t  4 hónap 
át laggal  bedobom,  hogy 15 fővel csökkentek,  most  10 vagy 20 fővel,  ne 
haragudjanak,  de felnőt t  emberekről  van szó,  nem úgy van hogy lehet tépkedni  
az idegeket .

B á t o r  Antal :
Po l gá rmes t e r  Úr! Sehol semmilyen szinten nem j e l en t e t t em ki azt,  hogy 70-75 

fővel  lehet  működte tn i  a hivatal t ,  egyet  j e l ente t t em ki, hogy 80-85 fővel az 
á ta lakí tás  miat t  meg tudja oldani.  Nem vélet lenül ,  a Lassú elnök úr  mondta ,  hogy,  
amikor  ez a kalkuláció készül t ,  akkor  volt  93-95 fő közöt t i  a hivatal  létszáma,  ha 
abból 8-at  elviszünk a Városgondnokságra ,  mert  ez az anyagban benne van, akkor  
85 fő marad,  s nem kell nagy dolgot  csinálni.  Ha jól  emlékszem az Elnök úr az 
e lő te r j esz tés  k idolgozásá t  80-85 főre kérte  a Jegyző úrtól .  Real i t ásokat  vet tünk 
figyelembe,  nem azt,  hogy növekedjen a hivatal  lé t száma.  Lé t rehozunk  egy 
V á ro sg o nd no ks ág o t  is, aminek a köve tkez tében körülbelül  10 fővel nő a 
munkánk,  s mi 20 fővel növel jük az azt végrehaj tó do lgozók  számát .  Érdekes  
volt ,  amit  mondot t ,  hogy szabadság előt t  már tárgyal t  a Jegyző úrral  és ha jól 
ér te t t em,  azt  mondta ,  nem kíván v é t ó j o g g a l  élni. Po lgá rmes t e r  úr szavát  idéztem. 
Tehát  Ön nem kívánt  vél tó joggal  élni, s zabadságon volt ,  de azért  j ár t  a 
Hivatalban,  t udo t t  a dolgokról ,  megvár ta  az utolsó pi l lanatot ,  hogy akkor  tegye 
az a sz ta lunkra  megint ,  mert  ezt  szabadság előt t  le kel let t  volna tennie,  hogy 
Jegyző úr,  nem ér tek egyet  a döntésekkel ,  élni kívánok a joga immal ,  úgy haj tsa 
végre  a fe l adatoka t .  A másik,  j e l lemző a szemléletére,  és ez a legszörnyűbb,  mert  
lehet  az is, hogy túl e légedet t  vagyok,  vagy az önbizalmam hiánya van, ha én 
e lmegyek bárhova ,  és a szervezet i  felépí tésnél ,  főleg,  ha jól  megy,  mondjá tok 
meg,  hogy  vagytok  ti i lyen ügyesek,  vagy ha nagyon bal fácánok,  akkor  
megkérdezem,  hogy miért  csinál játok így, hogy ennyire rosszul  dolgoztok.  Az,
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hogy engem nem érdekel ,  egy bizonyos fokig az előbbi ket tő egyike.  Nem tudom 
minősí teni ,  hogy melyik.  Egy biztos,  ha én bárhova  megyek,  ha jól  dolgoznak,  
azért  kérdezem meg,  mondják el, mert  a t apasz t a l a to t  levonom,  és igyekszem 
hasznosí tani ,  ha rosszul ,  azért  igyekszem megtudni ,  mi az, amibe bele ne 
szaladjunk.  Ezér t  van itt a város,  ahol  van. 10 éve van ez a tes tület  a 
polgármester re l  az élen,  ugyanot t  vagyunk többségében,  mert  semmihez  nem 
merünk hozzányúlni ,  semmilyen szervezet i  vá l tozás t  nem haj tunk végre,  
ugyanakkor  az élet meg nem elmegy,  hanem rohan tovább,  mi meg megmaradtunk 
azon a szinten.  Nem vélet lenül  mondják azt  ró lunk a környeze t i smerőink ,  hogy mi 
valahol  megsül lyedtünk a múl tban és abból  élünk.  így vol tak,  vannak és lesznek 
problémáink.  Ha ez a szemlélet  így marad,  baj lesz.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Csak azt  nem ér tem,  hogy miért  vagyok megint  én a "nyuszika"? Bá t o r  úrnak 

van egy fixa ideál ja,  hogy a Leszkovszki  mondjon le. Egyik a lkalommal  azt 
mondja,  hogy én minden apró részletbe be le túrok ,  én mindenkinek megmondom,  
hogy merre  léphet ,  merre  nézhet ,  viszont ,  ha ezt nem teszem,  akkor  az a baj. 
Talál jon már hasznosabb társat  magának és azzal  s zó r akozzon  ál landóan,  ne 
v e l em!

F a z e k a s  Is tván:
Az elmúlt  testület i  ülésen szerepel t  a 280.  számmal  a "Rendele t  a Polgármester i  
Hivatal ról  szóló 32/1999.  (X.29. )  számú rendelet  módos í t ásá ró l "  tárgyú 
e lőter jesztés .  A bizot t sági  á l lásfoglalások az ülések időpont j ának  a sor rendjében 
s zoktak  megjelenni .  A Jogi  és Ügyrendi  Bizot t ság  5 igen szavazat ta l ,  3 
t a r t ó zk o d ás  mel le t t  a 280/1.  számon e lő te r j esz te t t  r ende l e t - t e r veze t e t  e l fogadásra  
j avasol j a  a Képvi se lő- t es tü le tnek .  Az Okta tás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizo t t ság  9 
igen szavazat ta l  j avaso l j a  a Humán Közszo lgá l t a t ás i  I roda  vál tozat l anul  hagyását  
az i f júsági  referensi  f e l adatok e l l á tásának kiegészí tésével ,  aminek konkré t  
j avas la t á t  a november  22-ei  rendkívül i  ülésen do lgozza  ki. Az az egyet len 
problémám,  hogy amit  az Oktatás i ,  Kul turál i s  és Spor t  B i zo t t ság  22-én  do lgoz  ki, 
azzal  a Jogi  és Ügyrendi  Bizot t ság  hogyan t a l á lkozha to t t  a 21-i  ülésen? Ne 
legyünk ennyi re  á l szentek,  hogy valakinek keresünk  bűnbakot .  Elő kell  venni  az 
elmúlt  tes tüle t i  ülésről  szóló t évébe já t szás t ,  soha nem von t am ki magam a 
tes tület i  dön tés  alól,  ha nemmel  szavaztam is, kö te l ező  é rvényűnek  éreztem 
magamra  nézve,  de itt már  mindenfelé  kapkodunk ,  l egjobb lenne valóban 
befejezni .  A Jegyző  úr  végeredményben végreha j to t t a  azt ,  amit  a Tes tüle t  
rábízot t .

J á m b o r  Att i la:
Az Alpo l gá r mes t e r  úr  mondandó jához  s ze re tnék  hozzáfűzni  néhány gondola to t .  

Eml í te t t e ,  hogy az á talakí tás i  e lő te r j esz tésben  92-93 fő vol t  és azér t  felelt  volna 
meg a 85 fős dolog,  mert  8 fő a Vá ro sg o n dn ok sá gr a  kerül t  volna át. Az 
e lőte r j esz tés  ennek a 8 főnek az á t té te lé t  sehol  nem t a r t a lmazta .  Innentől  kezdve 
nem tudom,  hogyan  lehetet t  ezt  számí tásba  venni .  Ez t  nem akar t am elmondani ,  de 
a kávézás  szüne tében  a Bá t o r  a lpolgármes te r  úrral  beszé lge t t em,  közös  nevezőre  
j u t o t t unk ,  hogy szerencsés  volna,  ha vé leményeinke t  ü t köz t e t nénk ,  de nem 
valakinek a személyes  megsér téséve l  pá rosulnának.  Ez t  s ze re tném kérni 
mindenki től .  Úgy gondolom,  hogy - bárki ről  legyen szó - ha van valamilyen
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problémánk,  v i ta tkozzunk,  mert  az a dolgunk,  de ne használ junk fel 
é rvrendszerként  olyan elemeket ,  amelyekkel  bárki t  közülünk meg lehet  sérteni .

C s ő v á r i  János:
Nem egészen értem, hogy mit mondot t  Fazekas  úr. Nem értem,  hogy 

pozi t ívan mondta  vagy negat ívan.

F a z e k a s  István:
Azt mondtam el, hogy 22-én volt  a bizot t sági  ülés, amikor  igazából  döntöt t ,  

akkor  hogyan szavazhatot t  a Jogi  és Ügyrendi  Bizot t ság arról  21-én? Hogy 
kerülhet  elém olyan anyag,  amiről  a szakbizot t ság másnap dönt?

C s ő v á r i  János:
Tel jesen jó szándékkal  l ezongoráz tunk mindent ,  amit  kel let t .  Nem vagyok 

haj landó többet  hozzáfűzni .  Nem érti miket  beszél ,  azt sugall ja,  hogy mi valami 
nagy marhaságot  csinál tunk.  Ha nem, nem t udom miről van szó.

Meggyőződésem,  hogy nem ez az oldal és nem az szúr ta  el, itt ül a sor.  Ha 
időben csinál ják az egyezte tés t  és leáll í t ják,  amit  le kell, akkor  nincs probléma.  
Már  megegyez tünk több ízben, hogy ezt nem szabad úgy csinálni ,  ahogy most  
bekövetkeze t t .  Po lgármes ter  úr, vall juk be, ez elkéset t ,  vagy nem akar t  ezzel 
foglalkozni ,  vagy nem lát ta mekkora  ügy lesz ebből.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ezt  őszinte  meggyőződésse l  mondja? Tudja,  hol szúr ta  el a bizot t sága?  

Amikor  a kihelyezet t  Oktatás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizo t t ság  ülésén 
megfoga lmazta  azt,  hogy mi a kívánság,  magyarul  a Humán,  Közszolgá la t i  I roda 
maradjon egybe.  Akkor  ez a blokk ez, nem nyúlhat  hozzá  senki ,  így marad.  De 
nem ezt  csinál ta,  mer t  e l fogadot t  egy új szervezet i  t örzs fá t ,  ami alapján át 
l ehetet t  az embereke t  rakni.

(12,15 órakor Lassú Tamás kiment, Surányi P á l visszajött, a létszám: 16 fő )

C s ő v á r i  János:
Po lgá rmes t e r  úr  mondta ,  hogy a személyekbe nincs beleszólás .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Mer t  b lokkot  engedet t  a b izo t t ság  vál toztatni .  Testüle t i  szavazás  előt t  

mondtam,  hogy vigyázzon mit  szavaz.  Biankót  adot t  a hivatal  veze tésének ,  hogy 
végreha j tha t j a  saját  egyéni  e lképzelése  szerint .

C s ő v á r i  János:
Majd az Oktatás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizo t t ság  lesz a felelős.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem az Oktatás i ,  Kul turál is  és Spor t  Bizot t ság.  Egy át nem gondol t  rendelet  

e l fogadása  volt .  Ezé r t  szól tam közbe,  ezért  nem te t tem fel szavazásra.

(12,20 órakor Lassú Tamás visszajött, a létszám: 17 fő )
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C s ő v á r i  János:
Akkor  meg köte lessége  lett volna azt mondatni ,  hogy olyan személyi  

vá l tozások vannak soron,  ami fel fog borí tani  minden.  Akkor  miért  nyi la tkoztam 
két napra rá a tévében? Szer intem tér jünk vissza,  mer t  veszekedéssé  fajul a 
dolog.  Áll í tom meg lehetet t  volna előzni ,  de ez nem a mi problémánk.

K a t o n a  Csaba:
Az, hogy ki miben a felelős,  ezt biztos,  hogy nem kel lene e ldöntenünk,  mert  

csak halmozódik .  Jel l emző,  hogy valamilyen ú t on - módon  pol i t ikai  e l l entétekre  
terelődik a dolog.  Ez nem az. Próbál juk meg ezen túl tenni  magunkat .  Még 
egyszer  megkérem a hivatal  vezetői t ,  hogy ezt az egy futamot  próbál juk 
lejátszani .  Ti sz teségesen,  szakmai  oldalról  ők fogják tudni  megmondani .

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Javas lom azt,  hogy a t árgyalás t  l ezárom,  e l rendelem 14,00 óráig az 

ebédszünete t .  Kérem azt,  hogy most  az i rodaveze tők  jö j j enek  be hozzám 5 percre.

L a s s ú  Tamás:
Ezek az anomál iák e lkerülhetők,  ha lát juk,  hogy ilyen nagy hordere jű anyag jön 

a köve tkező  hónapban,  akkor  beszél jünk arról  előt te,  akár  elnökök fórumán,  ami 
régen volt .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Elhiszi ,  hogy nekem semmi érdekem nem fűződik ahhoz,  hogy a hivatal t  

f é lévenként  piszkál juk?

L a s s ú  Tamás:
Ezt én nem mondtam, akármilyen ügyre vonatkozik ez.

(12,20  - 14,00 óráig  ebédszünet)
(A szünet után n incs je le n  dr. Baricza  Sarolta, dr. Dancsó M ária  É va  és 

Völgyi Árpád, létszám: 14 fő )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Folytassuk a munkánkat, 14 fő van jelen, határozatképesek vagyunk. A 341. sz. 

anyag úgy érzem, bezártnak tekinthető,  a 314. számú előterjesztés aktualitását 
vesztette ,  bármilyen döntés születik. Megindoklom, hogy érthető legyen. Ha a 
Katona Csaba önálló indítványa kerül elfogadásra, akkor azért, ha nem kerül 
elfogadásra, marad az eredeti szervezet,  a vétó jogomat érvényesítve akkor meg 
azért. A 314. sz. anyag aktualitását veszte tte ,  ezt nyugodtan eltehetjük, erről 
szavazni nem kell.

(Fakász Tamás m egérkeze tt 14,05 órakor, a létszám 15 fő )

K a t o n a  Csaba:
Még egy módosításom lenne, akkor talán el tudjuk fogadni. Most megy a 

hivatalban az ISO-minősítés.  Ez végülis valamilyen objektív dolgot fog a Testület  
elé tárni. Azt is tudom, hogy az ISO-minősítés ideje alatt elvileg a szervezeti  
felépítéshez nem lehetne hozzányúlni. Ajánlanám azt, hogy várjuk meg a
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minősí tés  végét  és akkor  ennek a viszonylag objekt ív  dolognak a tudtában 
döntsünk erről a kérdésről .

J á m b o r  Atti la:
Ez most  azt jelent i ,  hogy vi sszavonnánk?

K a t o n a  Csaba:
Ugyanúgy visszavonnánk,  csak a határ idő ehhez lenne kötve nem márciushoz.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem egészen ér tem,  az önálló indí tványa meg él, er ről  szavazunk.

K a t o n a  Csaba:
Igen,  csak a márciusi  határ idő módosulni  az ISO-minős í t és  lezártáig.

T ö r z s ö k  Károly:
Annyit  t á jékozta tásul ,  hogy a D Prezíz igazgatójá t  (akik a minős í tés t  végzik) ,  

miután az á t szervezés  beindul t ,  én felhívtam és l eál l í tot tam a munkát  azzal,  hogy 
új felállás van, új szervezet i  forma.  Az Igazgató  úr napokon belül személyesen 
el jöt t ,  s abban ál l apodtunk meg,  ha a Tes tület  r agaszkodik  a szervezethez ,  akkor  
Ő is á tdolgozza ,  (de csúszik a határ idő)  egyszer  és ingyenesen,  a szervezet  
felál lásával  nincs az ISO-nak problémája,  de a munkafolyamatban bizonyos 
problémákat  mindenképpen fel fog vetni,  t ehát  az ISO-minős í t ésse l  kapcsola tos  
dokumentumok  leadása így, ha marad a szervezet ,  j a nu á r  közepén várható.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Amikor  e l rendel tem az ebédszünete t ,  ké r t em az i rodaveze tőke t ,  j ö j j enek be 

hozzám.  Azt  egyez te t tük,  mit je lent  a hivatal ra  Ka t ona  Csaba  indí tványának 
el fogadása ,  vagy el nem fogadása.  Összefoglalom egy mondatban.  Esküt  te t t  
lojális közt i sztvi selői  kar  i rodavezetői  azt mondták ,  azt  haj t ják végre,  amit  a 
Tes tü le t  dönt .  Ehhez  maximál isan t ámoga t ásoma t  adom számukra ,  legjobb 
t udásuk  szerint  kívánom,  hogy tovább dolgozzanak.  Azt  kérem a hivatal  
valamennyi  dolgozója  nevében,  ne maradjon kétely sem, hogy x nap,  x hónappal  
megint  szervezünk,  megint  mozgatni  kell és leszerelni .  Tehát  egy megnyugta tó  
döntés t  hozzon a Képvise lő- tes tüle t .

K a t o n a  Csaba:
Akkor  a minősí tés  lezár tának a körülbelül i  i dőpont j á t  kel lene tudni .

T ö r z s ö k  Károly:
Mondtam,  j a nu ár  közepe.

K a t o n a  Csaba:
Akkor  végül is  az az időpont ,  ami eredet i l eg van,  működőképes .  Addigra  

kapunk egy anyagot ,  ami vi szonylag objekt ív és lehet  hozzá  viszonyí tani .  
Szere tném,  ha az egyezte tésben részt  vennének az i rodaveze tők ,  a Polgármes ter  
úr,  a Jegyző úr és eset leg egy három tagú b izo t t ság  a képviselők közül .


